
HKUST Staff Association  

Staff Choir 

  
We welcome beginner or experienced singer who likes to sing together 

 

Date:  Monday – March 18, 25; April 15, 22, 29; May 6, 13, 2024; and 

Tuesday – April 9, 2024 

Time:    1:00 p.m. to 2:00 p.m. (1 hr) 

Venue: LG5 Multi-function Room (LG5315) 

Language: Mainly in Cantonese supplemented with English or Putonghua 

Quota: 20 (Priority will be given to Staff Association members and a draw may 

be made when enrollment is more than the quota.) 

Fee for Conductor and Pianist: 8 lessons in Fall Semester (total 8 hrs) 

Member:  Depends on headcount, estimated range from $1200-$1500 

Non- member: Member fee plus $30 administration fee 

Closing date for registration:  March 13, 2024 (Wednesday) 

Convener:  Ms. Daphne Cheung  

Enquiry email:  mndaphne@ust.hk 

 

Please click this link for registration: 
https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_77HdH0vYuxq5Vzw 

 

All new and existing class participants please register on-line. First-come-first-served.  

 

Non-member may join the Staff Association to enjoy the member rate as well as other member benefits. 

Family of our staff could also join as an Associated Member. ANNUAL membership fee for 

both membership type is the same which is $30. SA membership application form can be downloaded 

from http://staff.ust.hk 

 

(Please note that staff choir CANNOT help you to apply the Staff Association membership, you MUST apply 

by yourself) 

 

HKUST Staff Association  

Enquiry email: staff@ust.hk 
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香港科技大學教職員協會 

教職員合唱團 

 

歡迎所有對唱歌有興趣的同事參加 

日期: 星期一：2024 年 3 月 18, 25 日；4 月 15, 22, 29 日及 5 月 6, 13 日 

星期二：2024 年 4 月 9 日 

時間: 下午一時分至二時 

地點: LG5 多用途室 (LG5315) 

語言: 廣東話為主附以英文或普通話 

名額: 20 人 (若超額則教職員協會會員優先) 

費用:  

 (指揮及琴司) 

本學期一共八堂 (共八小時) 

會員: 視乎人數，粗略估計由港幣 1200 元至 1500 元   

非會員：  除繳交會員費用外，需另加 30 元作行政費 

截止報名日期: 2024 年 3 月 13 日(星期三) 

聯絡人: Daphne 張小姐 

查詢電郵: mndaphne@ust.hk 

 

請登入以下連結報名: 

https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_77HdH0vYuxq5Vzw 

 

新舊學員均須網上報名, 先到先得 

 

***非會員需加入成為科大教職員協會會員, 即享會員特惠價及其他會員福利。教職員家屬可申請成

為附屬會員。正式及附屬會員年費均為 30 元。申請表格下載網址:  http://staff.ust.hk 

(請特別注意, 本合唱團不能為你們作出申請, 你必須自行作有關之申請) 

  

如有查詢, 請聯絡香港科技大學教職員協會 

電郵：staff@ust.hk 
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